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2016 年四级写作解析（第三套）

南京新东方国内部教师 王雅洁

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write a letter to express your thanks to one of your friends who
helped you most when you were in difficulty. You should write at least 120 words but no more than 180 words.

解析：

本篇表达对朋友的感谢，同样，根据写信文体，第一段交代写信目的，即表达对朋友的感激之情；第二段展开

具体内容，即在你困难的时候朋友对你有哪些帮助；第三段重申目的，表达感谢之余，可以加上你对他的诚意，在

朋友有困难的时候也出手帮助。在我们课堂所教的人物介绍模板的基础上稍加改动，人物改成朋友，人物对你的影

响改成第二段对你的帮助就写出来了。

信件写作注意格式，要有称谓，正文，敬语和署名。

Dear Mary,
I am delighted to tell you that I have passed the English exam held in our university. I am writing to tell you how

grateful I am for the tremendous help you offered me when I had difficulty in the English exam.
Initially, you recommended me some reference books, which I found pretty useful and practical in my English

learning. Besides, you have encouraged me with your own experience — — passing the National College Entrance
Examination with a strong will. Your spirit inspired me greatly. Finally, you often helped me with my review work until
midnight during those tough days. I would never pass the exam without your generous help.

My thanks to you are beyond words. If you meet any difficulty in the future, please do not hesitate to let me know.
Yours sincerely,
Li Ming

译文：

亲爱的玛丽，

我很开心地告诉你我通过了学校的英语考试。我写这封信想要表达我的感激之情。在我通过英语考试有困难的

时候，你给了我很大的帮助。

首先，你给我推荐了一些参考书，我发现这些书很有用，实用性很强。 同时，你还用自身经历来鼓舞我。凭

着坚强的意志力，你最终顺利通过高考。你的精神给了我莫大的鼓舞。最后，在那些困难的日子里，你帮助我复习，
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直到深夜。如果没有你的帮助，我绝不可能通过考试。

我对你的感激之情无以言表。如果你将来遇到困难，请一定告诉我。

敬启，

李明


